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Josep Monell no ^ x 
anirà al Calella w 

DdeG 
Arbúcies.- Josep Monell i el 

Calella havien arribat a un acord 
perquè l'ex-entrenador de l'Ar
búcies es fes càrrec de l'equip 
costaner la temporada vinent, 
però a darrera hora els directius 
del Calella han canviat d'opinió i 
han contractac Sànchez, del 
Badalona. Monell, ara, s'ha 
quedat sense equip i, lògica
ment, a l'espera «que surti al
guna oferta». Li molesta l'acti
tud del Calella, «ja que estava 
tot lligat i, sense dir-me res 
personalment, he sabut per 
terceres persones que havien 
arribat a un acord amb 
Sànchez». 

Josep Monell estava il·lusio
nat amb la tasca que podia fer a 
Calella, «ja que en ser un equip 
que jugava el diumenge ante
rior amb el rival que teníem 
nosaltres, era molt coneixe
dor de les possibilitats de l'e
quip. A més, volíem fer una 
tasca de pedrera que a mi m'a
grada. Ara sembla que s'han 
variat els plantejaments, ja 
que portaran gent de 
Badalona». 

Vicenç Gelma 
substitueix Gregori 
al capdavant del 
Tossa 

Tossa de Mar.- De cares a la 
propera temporada, i després 
d'haver-se portat a terme l'as
semblea extraordinària de socis, 
Vicenç Gelma serà el nou presi
dent de l'entitat per un termini 
de quatre temporades. 

Els torneigs Pageo 
i Julià es Jugaran 
dissabte a l'estadi 
delGirona 

Girona.- El torneig Pageo, 
entre la Salle Girona i el Figueres 
alevins, i el torneig Julià, entre el 
Maristes i Tordera juvenils, es 
jugaran dissabte vinent, a partir 
de ies 18.30, a l'estadi de 
Montilivi. 

L'equip femení del Llers ja es prepara per participar en categoria nacional 

Joan Sunyer: <{Hi ha un bon equip, 
però hem de ser molt realistes» 

La totalitat de la plantilla 1990/91 continuarà una temporada més 

't « j • I 

La plantilla del Llers no canviarà gaire. (Foto MARTÍ BATLLE). 

PERE PLANAS 
Llers.-L'equip femení del Llers ja 

està preparant la temporada vinent 
amb vistes a afrontar amb èxit la 
lliga nacional, que vindria a ser una 
Segona Divisió A del futbol espa
nyol. Joan Sunyer serà, una tem
porada més, l'home encarregat de 
portar les regnes de l'equip i, com 
ell mateix deia, «hi ha un bon 
equip, però hem de ser molt rea
listes i tocar de peus a terra. La 
majoria de les noies que hi pren
dran part tenen edats entre els 19 
i 23 anys, i fins i tot en tindrem 
dues 0 tres de 16 anys. Evident
ment, s'està gestionant la con
tractació d'alguna jugadora vete
rana, però la base serà l'equip de 
l'anterior temporada». 

Fent referència al tema estricta-

nient econòmic amb el qual compta 
l'entitat per portar a terme la tem
porada, Joan Sunyer era optimista 
en afirmar que «el sponsor de la 
terhporada passada, Morillo-
Vega, segurament continuarà 
una temporada més, i, junta
ment amb l'Ajuntament, que 
s'està portant realment bé, no 
crec que tinguem cap mena de 
problema». Continuant amb 
aquest tema, «estem força con
tents, ja que està en vies de solu
ció el condicionament del camp 
de futbol, i s'ha aprovat un pres
supost de deu milions de pesse
tes que aniran destinats a la 
construcció d'uns bons vesti
dors, així com el fet de posar 
il·luminació al terreny de joc». 

Tornarit a la temporada pròpia

ment dita, Sunyer deia que «co
mençarem el proper 15 d'agost a 
entrenar-nos, ja que la tempora
da no comença fins al 29 de se
tembre. Estarem en una lliga 
amb sis equips, dels quals, n'hi 
haurà dos de Madrid, Barcelona, 
un a València i nosaltres. Serà 
una lliga força competida, enca
ra que nosaltres intentarem 
afrontar aquest difícil repte amb 
il·lusió i moltes ganes». 

Per altra banda, cal dir que les 
jugadores del Llers han estat convi
dades, de cares a la temporada que 
ve, a un campionat que es jugarà a 
Rússia; on intervindran equips com 
el Spartak de Moscou, Lokomotiv, 
Tolouse i el mateix Llers. Un com
promís internacional prou 
interessant. 

Uufs Muntada, nou 
president de 
l'Anglès 

p.p. 
Anglès.- Finalment va sortir a 

Anglès un nou president. Lluís 
Muntada, que la temporada 
passada era el porter titular de 
l'equip de l'Anglès, va decidir 
presentar-se com a president de 
l'entitat i ara serà el capdavanter 
del club. 

Joan Toy, president del club 
fins el 30 de juny, deia que «real
ment és important que hi ha
guí una continuïtat, ja que 
nosaltres hem estat quatre 
temporades al front de l'enti
tat, hem fet coses bones i crec 
que ja era hora que algú aga
fés el relleu, i estem contents 
que sigui gent del poble». 

Pel que fa a l'entrenador que 
dirigirà l'equip la temporjada vi
nent, no serà Josep Cebrian, i 
segons comentava Joan Toy 
«la veritat és que jo, en con
cret, estic més que content de 
la tasca portada a terme per 
aquest home, ja que de no 
haver estat ell al capdavant de 
l'equip, segurament no s'hau
ria acabat la temporada. Va 
portar jugadors, es va sacrifi
car en tot moment per l'equip, 
i estic convençut que hi va 
perdre un gran norribre d'ho
res darrera l'Anglès». 

Problemesa 
Caldes a l'hora de 
fer la nova junta 
directiva 

Caldes de Malavella.- Lluís 
López Mosquera, anomenat 
també «Gavà», sembla que serà 
el nou president de l'entitat, si 
l'actual junta directiva li dóna el 
permís corresponent. 

El tema és que h junta directi
va vigent té pensat no seguir al 
front de l'entitat, però a la vega
da han presentat un vot de cen
sura, ja que no estan d'acord 
amb les maneres que s'han arri
bat a desenvolupat en el procés 
electoral a Caldes, i per tant, fins 
que no es solucionin aquests 
entrebancs, l'entitat de Caldes 
de Malavella seguirà sense 
president. 

Primer campionat de Girona de pumse. EI diumenge que ve, dia 
30 de juny, se celebrarà al pavelló de Santa Eugènia de Girona el primer 
campionat interprovincial de Girona de taekwondo en la modalitat de 
pumse, tècnica i exhibició. La celebració d'aquest primer campionat 
interprovincial marca una fita important peral taekwondo gironí ja que és el 
primer cop que s'organitza una competició d'aquestes característiques a 
les nostres contrades. S'hi espera la participació de quaranta clubs d'arreu 
de Catalunya i prop de quatre-cents competidors entre infantils i adults que 
intentaran demostrar les seves aptituts tècniques en les diferents modali
tats que comprèn aquest tipus de competició. Hi seran presents els 
campions catalans. La vetllada començarà a les nou del mati, i està previst 
que s'acabi a les vuit de la tarda, amb un descans que anirà des de la una del 
migdia a les quatre de la tarda. Aquest primeir campionat de Girona de 
pumse ha estat patrocinada per l'Ajuntament de Girona i organitzada per la 
delegació provincial de Taekwondo. Hi col·laboren la Diputació de Girona, 
la Generalitat de Catalunya, la Federació Catalana de Taekwondo, el 
Consolat general de Corea a Barcelona, i també Ràdio Grup, Ràdio Salt i el 
Banc de Sabadell. 

Eduard Rodríguez n'és l'organitzador 

Concentració d'ex-jugadors de 
futbol igualadins, demà a Girona 

DdeG 
Girona.- Dés de l'any 1977, els 

ex-jugadors de futbol del Júnior 
OAR d'Igualada es reuneixen en 
una trobada anyal per recordar la 
seva activitat futbolística. Gal es
mentar que el Júnior OAR es fundà 
la temporada 1950-51, amb el su
port econòmic de l'Obra Atlètica 
Recreativa. Dos anys després va 
representar el club de futbol Iguala-. 
da com equip juvenil enles compe
ticions del campionat de Catalunya. 
Més endavant, components del Jú
nior OAR van arribaral primer equip 
igualadí que jugava a Tercera Divi
sió. Joan Borràs i Bertran va ser 
l'ànima d'aquell equip. Per aquest 
motiu, l'any 1977, 25 anys després 
de la fundació del club, els compo
nents es van reunir per retre un 
homenatge a Joan Borràs i, també, 
per encetar unes trobades anyals 
que, precisament demà dissabte, 
es celebrarà a Girona, tota yegada 
que un dels componentes d'aquell 
equip, Eduard Rodríguez, gerent 
d'Autoremolques Girona, ha orga
nitzat la trobada d'enguany a les 
nostres contrades. «Serà la terce-

Eduard Rodríguez, organitzador de la trobada. (Foto JORDI PICAZO). 

ra vegada que celebrem la troba
da a Girona. La primera vegada 
va ser a Vidreres, la segona a Pals 
i aquest tindrà lloc al matí a Em-
puria-brava i a la tarda a Girona, 
on visitarem el barri vell». Els ex* 
jugadors del Júnior OAR d'Igualada 
faran l'àpat de germanor al restau

rant La Roca Petita, de Riudellots 
de la Selva. Eduard Rodríguez es 
sent molt satisfet dfe poder reunir 
els seus antics companys d'equip 
en una trobada que «per damunt 
de tot serveix per refermar els 
vincles d'amistat entre tots 
nosaltres». 
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